
Griffie 

  

Van: Inwonersbelangen | Jan-Hubert 

van Rensen 

| 

Verzonden: 
woensdag 

24 

januari 

2024 21:41 

Aan: 
Raadsgriffie 

Cc: 

Splinter 
Femke 

Merel; 
Malik 

Arbaj; TN 
heo 

Nieuwendijk; Magda 
van 

den 
Heuvel; 

fractie 
@sterkwoerden.nl; 

Onderwerp: 
Vragen 

over 

Rembrandtbrug 

voor 

agendapunt 

4. 
Actualiteit 

Beste 

griffie, 

Hierbij vragen 

die ik 

ga 

stellen 

morgenavond. Graag publiceren bij 

de stukken 
van 

de 

gemeenteraad. 

Bvd. 

Vragen 
over 

Rembrandtbrug 
voor 

agendapunt 

4. Actualiteit 
van 

de 

raadsvergadering 
van 

25 

januari 

2024 

Namens de 
fracties 

Splinter, 

Woerden 
& 

Democratie 
en Sterk 

Woerden stellen 
we 

de 

volgende vragen 
over 

de 

ontwikkelingen 

met 

betrekking 

tot de 

Rembrandtbrug. 

In december 

vorig jaar 

is het keren 

op 

het terrein 
van Oude 

Bos 
voor 

vrachtwagens 
aan 

de orde 

geweest tijdens 

de 

politieke 
avond 

en 
de 

gemeenteraad. 

Er werd 

gevraagd 
of 

ook met 
Oude 

Bos 
een 

gesprek 
was 

geweest. 

In de eerste 

beantwoording 

werd 

aangegeven 

dat 
er een 

gesprek 

had 

plaatsgevonden. 

Daarna verscheen 
er 

in de 

pers 
een 

bericht dat 
er 

geen gesprek 
was 

geweest 

met de 

gemeente 
en Oude 

Bos. 
Ondertussen heeft er 

recent wel 
een 

gesprek plaatsgevonden, 

zo hebben we vernomen. De 

vragen 
die de 4 fracties hebben 

zijn: 

e 
Wat 

zijn 

de uitkomsten van het 

gesprek? 

e 
Wat betekent dit 

voor 
het nieuw 

gekozen 
tracé? 

e 

Heeft 
dit 

effect 
op 

de 

huidige geraamde 

kosten 
van 

€35,- miljoen? 

De 
fracties 

van, 

Splinter 

Sterk 
Woerden 

Woerden 
& 

Democratie 

Inwonersbelangen 

Mvgr., 

peen 

Jan-Hubert van Rensen 

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)


